



الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.)
Gulf Navigation Holding PJSC

Ref.: GNHGroup/2018/DFM/0144
Date: 06/03/ 2018

To: HE Hassan Al Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market – Disclosure Department

إلى: سعادة / حسن عبد الرحمن السركال
الموقع
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي - قسم الإفصاح

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosing Results of Gulf Navigation Holding PJSC Board Meeting

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع.

To ensure compliance with the principles of disclosure and transparency and further to our letter ref GNHGroup/2018/DFM/0143 of 4th March 2018, we would like to inform you that the board of directors meeting was held at 6th March 2018 at 2:00 pm, at GNH's offices at 3901 API Trio Towers, Al Barsha 1, Dubai – UAE.

لضمان الالتزام بمبدأ الإفصاح والشفافية، والحاقاً لخطابنا رقم GNHGroup/2018/DFM/0143 بتاريخ 4 مارس 2018، نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع.) قد عقد اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 6 مارس 2018 في تمام الساعة الثانية ظهراً بمقر الشركة الكائن في أبراج API Trio مكتب 3901، البرشاء 1، دبي، الإمارات العربية المتحدة.

The board of directors has decided to suffice with the amounts subscribed by the shareholders and the rightholders in relation to the capital increase shares of the Company and not to offer the unsubscribed capital increase shares to the public. The value of subscribed capital increase shares is AED 367,542,584. Accordingly, the share capital of the Company after the capital increase shall be AED 919,209,250, distributed over 919,209,250 shares at a par value of one UAE dirham per share.

وقد قرر مجلس إدارة الشركة بالاكْتفاء بما تم الاكْتتاب فيه من أسهم الزيادة في رأس مال الشركة من السادة مساهمي الشركة ومالكي الحقوق حيث بلغت قيمة أسهم زيادة رأس المال التي تم الاكْتتاب بها 367.542.584 درهم إماراتي دون عرض ما تبقى من أسهم زيادة رأس المال التي لم يتم الاكْتتاب بها للاكْتتاب العام، ليصبح بذلك رأس مال الشركة بعد الزيادة 919.209.250 درهم إماراتي، موزعة على 919.209.250 سهم بقيمة إسمية درهم إماراتي واحد للسهم.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Khamis Juma Khamis Buamim
Board member, Managing Director & Group CEO

cc:

- Securities and Commodities Authority
- File



نسخة إلى:

- هيئة الأوراق المالية والسلع
- الملف الخاص